
Stran 1 od 21  

 
OBČINSKI SVET 

Bukovica 43, 5293 Volčja Draga 
 
 
 
 

Številka: 00703-0002/2025-3 
Datum: 27. 3. 2025 

 
 
 

Z A P I S N I K 
16. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, 

ki je bila v četrtek, 27. 3. 2025, ob 16.00 uri 
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 

 
 
Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.00 uri. 

 
Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 

 
Na seji so prisotni: 

 
1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 

Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh 
in Tarik Žigon. 

 
Opravičeno odsotni: / 

 

2. Občinska uprava. 
 
Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost.  
V nadaljevanju da župan v obravnavo. Odpre razpravo. Razprave ni.  
Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 15. redne seje občinskega sveta.  
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  
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Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Zapisnik 15. redne seje je potrjen. 
 
 

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 11. dopisne seje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Zapisnik 11. dopisne seje je potrjen. 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda. 

 

Župan preide na obravnavo dnevnega reda v predlagani obliki. 
 

Potrditev zapisnika 15. redne seje z dne 28. 1. 2025 
Potrditev zapisnika 11. dopisne seje 27. 2. – 3. 4. 2025 

 
1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za 

leto 2024 (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda), 
3. Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 

Vipavska dolina (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda), 
4. Letno poročilo za leto 2024 ter poslovni in finančni načrt za leto 2025 JSMGG 

(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica JSMGG), 
5. Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2025 (poročevalec: Andraž Furlan, 

podžupan, član KMVVI), 
6. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda OŠ Lucijana Bratkoviča 

Bratuša Renče (poročevalec: Andraž Furlan, podžupan, član KMVVI), 
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7. Sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 (poročevalec: Primož Plahuta, Strokovni 
sodelavec), 

8. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti - prva 
obravnava (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar), 

9. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča pri posamični 
poselitvi na delu EUP VG197 (poročevalka: Jana Bavdaž, Višji svetovalec), 

10. Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2025 (poročevalka: Vladka Gal 
Janeš, Višji svetovalec), 

11. Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2024 (poročevalka: 
Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 

12. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost Nova Gorica za leto 2024 (poročevalka: Beti Čufer, direktorica OU), 

13. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda ta turizem Nova 
Gorica in Vipavska dolina za leto 2024 (poročevalka: Beti Čufer, direktorica OU), 

14. Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 (poročevalka: Beti 
Čufer, direktorica občinske uprave), 

15. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
16. Vprašanja in pobude svetnikov, 
17. Razno. 

 
Župan pove, da bo podan predlog za spremembo dnevnega reda zaradi umika 4. točke – 
Akcijski načrt z analizo položaja invalidov v občini Renče-Vogrsko za obdobje 2025-2028. 
Poročevalec, prevajalec mag. Valter Adamič, je pojasnil, da  mora biti akcijski načrt pregledan 
in dopolnjen. Točka bo obravnavana na naslednji seji občinskega sveta. 
Odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje potrditev dnevnega reda v predlagani obliki: 

 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za 

leto 2024 (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda), 
3. Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 

Vipavska dolina (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda), 
4. Letno poročilo za leto 2024 ter poslovni in finančni načrt za leto 2025 JSMGG 

(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica JSMGG), 
5. Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2025 (poročevalec: Andraž Furlan, 

podžupan, član KMVVI), 
6. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda OŠ Lucijana Bratkoviča 

Bratuša Renče (poročevalec: Andraž Furlan, podžupan, član KMVVI), 
7. Sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK 

Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 (poročevalec: Primož Plahuta, Strokovni 
sodelavec), 

8. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti - prva 
obravnava (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar), 

9. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča pri posamični 
poselitvi na delu EUP VG197 (poročevalka: Jana Bavdaž, Višji svetovalec), 

10. Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2025 (poročevalka: Vladka Gal 
Janeš, Višji svetovalec), 

11. Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2024 (poročevalka: 
Vladka Gal Janeš, Višji svetovalec), 

12. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost Nova Gorica za leto 2024 (poročevalka: Beti Čufer, direktorica OU), 

13. Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda ta turizem Nova 
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Gorica in Vipavska dolina za leto 2024 (poročevalka: Beti Čufer, direktorica OU), 
14. Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2024 (poročevalka: Beti 

Čufer, direktorica občinske uprave), 
15. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
16. Vprašanja in pobude svetnikov, 
17. Razno. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Dnevni red je potrjen. 
 
 
K 2) Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za 
leto 2024. 
 

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Predstavitev Letnega poročila Zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 2024. Besedo preda poročevalki Eriki Lojk, 
direktorici zavoda. 
 
Erika Lojk predstavi izvleček iz Letnega poročila 2024, ki je sestavni del gradiva za 16. redno 
sejo OS. 
 
Župan pove, da je Letno poročilo Zavoda za turizem obravnaval Odbor za gospodarstvo in 
proračun, zato preda besedo njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču. 
 
Urban Martinuč pove, da je odbor po predstavitvi izluščil tri smernice, po katerih si želijo, da bi 
zavod bolje deloval. Prva smernica so novi viri prihodkov iz tržnih dejavnosti, več aktivnosti za 
promocijo sobodajalstva in povečanje nočitvenih kapacitet, razvoj večjih projektov in produktov 
za druge turiste v času zimske sezone.  
Odbor je na sejo povabil tudi občinskega predstavnika v zavodu, Gorana Miškulina, ki je konec 
februarja podal odstopno izjavo. Ker se predstavnik današnje seje ni mogel udeležiti, ima 
predsednik odbora odstopno izjavo s seboj in jo je pripravljen prebrati. Sicer pa predlaga občini, 
da jo posreduje svetnikom v vednost. 
 
Župan odpre razpravo. 
Preda besedo svetniku Nedeljku Gregoriču. 
 
Nedeljko Gregorič pohvali Letno poročilo Zavoda za turizem za leto 2024 in rezultat revizije, ki 
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dokazuje na transparentno delovanje zavoda. Meni, da je vsa vlaganja v promocijo, ki jo izvaja 
zavod, težko ovrednotiti in izmeriti. Predlaga še večje skupno sodelovanje pri iskanju novih dobrih 
idej in projektov za privabljanje večjega števila turistov v našo občino v prihajajočih letih.  
 
Župan preda besedo svetniku Andražu Furlanu. 
 
Andraž Furlan predlaga, da se vseeno prebere odstopno izjavo Gorana Miškulina, saj se mu zdi 
primerno, da so svetniki seznanjeni z odstopno izjavo in vidijo širšo sliko njegovega razloga za 
odstop, še preden je točka dana na glasovanje. 
 
Nedeljko Gregorič meni, da točka dnevnega reda ne obravnava odstopne izjave, četudi se izjava 
na poročilo zavoda posredno navezuje.  

- Urban Martinuč poda repliko, da je bila na eni izmed prejšnjih sej podana pobuda o 
seznanitvi z odstopno izjavo. V kolikor svetniki sedaj želijo biti seznanjeni na drugačen 
način, pove, da bodo izjavo prejeli preko e-pošte.  

- Nedeljko Gregorič poudari, da zgolj meni, da odstopna izjava ne spada tematiko današnje 
seje. 

 
Andraž Furlan predlaga, da se odslej svetniki strogo držijo Poslovnika in Statuta ter da se vse 
debate, ki se ne tičejo strogo obravnavane točke dnevnega reda, prekinejo. 
 
Erika Lojk izjavi, da želi biti prisotna, ko se bo to tematiko odstopa gospoda Gorana Miškulina 
obravnavalo, saj želi podati tudi svoje videnje.  
 
Župan preda besedo Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer postopkovno predlaga, da se glasuje o tem ali se bo odstopno izjavo prebralo ali 
ne. 
 
Župan da na glasovanje predlog svetnika Viktorja Trojerja, da se pod to točko dnevnega reda 
prebere izstopna izjava predstavnika občine v svetu Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska 
dolina. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 11 
PROTI: 1 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič  X 
Borut Zorn   

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh   

Sklep je sprejet. 
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Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun, da prebere izjavo.  
 
Urban Martinuč prebere odstopno izjavo Gorana Miškulina, ki je bila poslana 24. 2. 2025. V izjavi 
je pojasnjeno, da odstop temelji na neizpolnjevanju strategije, letnega plana in ciljev, ki si jih je 
zavod zadal in obljubil občinam ustanoviteljicam.  
 
Župan meni, da razprava po prebrani izjavi ni potrebna. 
Besedo preda svetnici Avi Rajh. 
 
Ava Rajh predlaga, da se poleg prebrane odstopne izjave izvede tudi odprto razpravo o tem, kaj 
o prebranem mislijo prisotni na seji.  
 
Župan besedo preda svetniku Alešu Furlanu. 
 
Aleš Furlan pove, da v odstopni izjavi niso navedeni vzroki odstopa. Meni, da bi svetniki morali 
slišati tudi argumente, zakaj zavod ni dosegel zadanih ciljev.  
 
Župan da na glasovanje, ali naj se v tej točki ponovno odpre možnost razprave. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 10 
PROTI: 1 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc   

Viktor Trojer  X 
Marko Švara   

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
  
 
Župan odpre razpravo in preda besedo direktorici zavoda za turizem, gospe Eriki Lojk. 
 
Erika Lojk poudari, da je gospod Miškulin podal izstopno izjavo zaradi plana in ne zaradi poročila, 
ki je bilo danes postavljeno. Pojasni, da je bil plan postavljen na podlagi realizacije leta 2024. 
Pojasni razliko med igralniškim in podeželskim gostom ter da rast turizma ni premo sorazmerna. 
Pove, da je pri planu poskušala biti realna. Poudari, da je zavod za turizem zgled dobre prakse, 
obenem prizna še velik potencial za rast.  
 
Ava Rajh opozori, da ji dvolična vloga svetnikov nikakor ne gre v račun, saj je bila strategija 
turizma sprejeta predvsem zaradi opozicijskih svetnikov. 
 
Nedeljko Gregorič vpraša, v kolikšnem času mora občinska uprava objaviti nov razpis za 
imenovanje novega kandidata. Pripomni, da se mu zdi prav, da bi bila točka o odstopu morala 
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biti vključena pod redno točko dnevnega reda. 
- Župan pojasni, da mora točko najprej obravnavati KMVVI, šele nato občinski svet. 

 
Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi z Letnim poročilom Zavoda za turizem Nova Goriva 
in Vipavska dolina za leto 2024. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 3) Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica 
in Vipavska dolina. 
 

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda - Potrditev presežka prihodkov nad odhodki 
Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. Besedo preda poročevalki Eriki 
Lojk, direktorici zavoda. 
 
Erika Lojk pove, da je Javni zavod za turizem v preteklem letu ustvaril presežek 20.963 evrov. 
Predlaga se naslednji način porabne presežka tako: presežek prihodkov nad odhodki MONG, ki 
je znašal 11.921 evrov se uporabi za nakup računalniške opreme (6.129 evrov) in upravljanje 
gradu Rihemberk (5.792 evrov), občine Ajdovščina v višini 6.050 evrov se nameni za nakup  
računalniške opreme. Presežek občine Renče-Vogrsko v višini 1.031 evrov se nameni za nakup 
računalniške opreme. Presežek prihodkov nad odhodki iz tržne dejavnosti v višini 1.961 evrov 
ostane nerazporejen. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o potrditvi presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za 
turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
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Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 4) Letno poročilo za leto 2024 ter poslovni in finančni načrt za leto 2025 JSMGG. 
 
Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava Letno poročilo za leto 2024 ter 
poslovni in finančni načrt za leto 2025 JSMGG. Besedo preda poročevalki Iris Podobnik, 
direktorici Javnega sklada. 
 
Iris Podobnik pove, da je v lanskem letu Javni sklad malega gospodarstva izvajal razpise 
objavljene v letih 2023/2024 in razpise, ki so jih objavili v drugi polovici leta 2024. Za potrebe 
posojil je bilo skupno nakazanih 1.718.400 evrov, od tega 1.366.700 evrov v gospodarstvo, 
351.700 evrov pa v kmetijstvo. Največ vlog je bilo iz Nove Gorice in najmanj iz Kanala. 
V občino Renče-Vogrsko je bilo nakazanih skupno 288.100€ za področje gospodarstva in sicer 
188.100 evrov za nakup opreme in 100.000 evrov za nakup poslovnega prostora. 
Ocenjujejo, da bodo letos zaključili z višanjem prihodkov nad odhodki v višini 30.000 evrov. 
Celotno poročilo je dostopno kot gradivo za 16. redno sejo občinskega sveta. 
 
Župan pove, da je letno poročilo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda 
besedo predsedniku Urbanu Martinuču. 
 

Urban Martinuč pove, da razprave na odboru ni bilo, saj se je s poročilom odbor le seznanil.  
 
Župan odpre razpravo. 
Preda besedo svetniku Nedeljku Gregoriču. 
 
Nedeljko Gregorič zanima ga, ali so bili trije prosilci za posojila iz naše občine edini prosilci, ki so 
dobili odobritev oz. ali je bilo prosilcev več Vpraša še, ali je med letoma 2023 in 2024 zaznati 
porast ali vpad števila prosilcev.  

- Iris Podobnik pojasni, da so vlogo oddali samo trije prosilci in vsi trije so prejeli odobritev 
posojila. Prosilcev je bilo več kot v letu 2023.  

 
Župan na glasovanje sklep o Imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet zavoda 
Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  
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Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 5) Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2025. 
 
Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o podelitvi občinskih priznanj v 
letu 2025. Preda besedo poročevalcu Andražu Furlanu, članu Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, ki je sejo vodil. 
 
Andraž Furlan pove, da je sejo vodil po pooblastilu predsednika Viktorja Trojerja. Za občinske 
plakete je KMVVI prejela tri predloge. Predlagani so bili Božidar Grozdanič, Stanko Komel in 
Boris Gregorič, KMVVI je vse tri kandidate potrdila. Za zlati grb pa je bilo predlagano KTD 
Vogrsko, kar je KMVVI na seji potrdila.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o podelitvi občinskega priznanja v letu 2025 g. Božidarju 
Grozdaniču. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o podelitvi občinskega priznanja v letu 2025 g. Stanku Komelu. 
 

Rezultat glasovanja: 
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NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o podelitvi občinskega priznanja v letu 2025 g. Borisu Gregoriču. 
 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na sklep o podelitvi Zlatega grba Občine Renče-Vogrsko Kulturno turističnemu 
društvu Vogrsko. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
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Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan   

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 6) Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda OŠ Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče. 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Imenovanje predstavnikov 
ustanovitelja v svet zavoda OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. 
Besedo preda Andražu Furlanu, članu KMVVI, ki je vodil sejo. 
 
Andraž Furlan pove, da so obravnavali tri vloge, ki so bile procesno in tudi vsebinsko popolne. 
Za predstavnike Občine Renče-Vogrsko v svetu zavoda so bili predlagani trije kandidati – Goran 
Miškulin, Primož Zorn in Ingrid Heuffel Berginc. KMVVI je po razpravi potrdila ustreznost 
predlaganih kandidatov in predlaga, da enako stori tudi Občinski svet. 
 
Župan odpre razpravo.  
 
Borut Zorn omeni, da je bila gospa Ingrid Heuffel Berginc že članica sveta zavoda in opozori, da 
je omejeno število mandatov na dva mandata. Predlaga preverbo pravilnika.  
 
Župan preda besedo gospe Vladki Gal Janeš z Oddelka družbenih dejavnosti. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da je mandat v svetu zavoda šole omejen na dva mandata zaporedoma. 
Gospa Ingrid Heuffel Berginc pa je bila predtem predstavnica sveta staršev, kar pomeni, da lahko 
ponovno nastopi v drugi vlogi. 
 
Župan da na glasovanje sklep o imenovanju Ingrid Heuffel Berginc, Primoža Zorna in Gorana 
Miškulina za predstavnike ustanovitelja v svet zavoda OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  
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Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič   

Borut Zorn   

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 7) Sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2024. 
 

Župan nadaljuje sejo s sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o seznanitvi z letnim 
poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK Občine Renče-Vogrsko za leto 2024. 
Besedo preda poročevalcu Primožu Plahuti, strokovnemu sodelavcu na Oddelku za okolje in 
prostor. 
 
Primož Plahuta poroča o aktivnostih, ki so bile izvedene v letu 2024 na področju lokalnega 
energetskega koncepta v Občini Renče-Vogrsko. Pove, da so v lanskem letu v sklopu tega 
projekta bili izvedeni naslednji projekti: obnova strehe skupaj z energetsko sanacijo na lokaciji 
Trg 9 v Renčah, energetska prenovo javne razsvetljave na Vogrskem, upravljanje polnilnic za 
električne avtomobile, izdelane so bile energetske izkaznice za kotalkališče in občinsko upravo, 
izvedena je bila sanacija opreme v kuhinji v Renčah. Največji projekt je bil postavitev sončnih 
elektrarn na šolskih objektih. Prav tako, je bila v okviru tega objekta vključena manjša montaža 
in dobava novih oken na Kulturnem domu Bukovica, menjava luči na kotalkališču.  
V letošnjem letu je v zaključevanju izgradnja sončnih elektrarn na šolskih objektih, prenova 
fasade in oken na objektih Krajevne skupnosti Renče, generalna obnova grelno-hladilnega 
agregata v Kulturnem domu Bukovica, upravljanje polnilnic za električna vozila, obnova javne 
razsvetljave na Vogrskem v znesku, obnova kuhinje v osnovni šoli Renče - druga faza, obnova 
kotlovnice v šoli Vogrsko.  
 
Župan svetnike še seznani, da so bile na današnji dan priključene vse tri fotovoltanične 
elektrarne. Doda, da se bo občina prijavila na razpis za povrnitev sredstev v letošnjem letu v 
višini 70 %. 
 
Župan odpre razpravo in preda besedo Nedeljku Gregoriču in nato svetnici Avi Rajh. 
 
Nedeljko Gregorič vpraša, kolikšen je bil skupen strošek občine za izgradnjo vseh treh elektrarn.  

- Primož Plahuta pove, da so sončne elektrarne občino izvedbeno stale 147.000 evrov, 
projektna dokumentacija in svetovanje s strani GOLE-je ter prijava na državni razpis 
20.000 evrov, stroški nadzora, koordinacija, varstvo pri delu pa 5.000 evrov. 

- Župan doda, da razpis predvideva povrnitev 70 % vseh stroškov. 
 
Ava Rajh pripomni, da je trenutna struktura financiranja 100 % na strani občine. Predlaga, da se 
občina čim več prijavlja na razpise. 
 
Župan se zahvali za pobudo in preda besedo svetniku Viktorju Trojerju. 
 
Viktor Trojer vpraša, koliko časa bodo električne polnilnice še brezplačne. 

- Župan pove, da polnilnice v Bukovici in na Vogrskem niso brezplačne. V Renčah pa je 
še, saj je polnilnica del evropskega projekta.  

- Primož Plahuta doda, da bo tudi ta polnilnica plačljiva po letu 2026.  
 

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega 
načrta LEK Občine Renče-Vogrsko za leto 2024. 
 



Stran 13 od 21  

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 8) Odlok o volitvah članov v svete krajevnih skupnosti na območju Občine Renče-
Vogrsko – prva obravnava. 
 
Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o volitvah članov v svete 
krajevnih skupnosti na območju Občine Renče-Vogrsko – prva obravnava. Besedo preda 
poročevalki Špeli Glušič, podsekretarki na področju prava na občini. 
 
Špela Glušič povzame, da se odlok spreminja zaradi spremembe Zakona o volitvah, s katerim 
se spreminjajo volilne enote. Ohranja se število članov. Ostale določbe so spremenjene v točki 
sklica prve seje ter v točki o volitvah predsednika in njegovega namestnika.  
 
Župan pove, da je gradivo obravnavala Statutarno prava komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku. 
 
Andraž Furlan potrdi, da je odlok primeren za obravnavo v občinskem svetu. KS Bukovica-Volčja 
Draga predlaga spremembo števila članov iz 6 na 8 članov, po štiri iz vsakega kraja. Sprememba 
bo obravnavana kot amandma za drugo obravnavo.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ava Rajh  vpraša, ali spremembe odloka stopijo v veljavo z novimi volitvami.  

- Župan potrdi. 
- Špela Glušič še doda, da je to zapisano v 8. členu odloka. 

 
Nedeljko Gregorič pove, da se mu predlog KS Bukovica-Volčja Draga zdi utemeljen. 

 
Župan da na glasovanje potrditev prve obravnave odloka. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
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 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Prva obravnava je sprejeta. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o umestitvi predloga KS Bukovica-Volčja Draga o povečanju števila 
članov sveta na 8 v drugo branje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan   

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer   

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 9) Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča pri posamični 
poselitvi na delu EUP VG197. 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o lokacijski preveritvi za 
določanje obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi na delu EUP VG197. Besedo 
preda Jani Bavdaž, Višji svetovalki na področju okolja in prostora. 
 
Jana Bavdaž povzame, da gre za spremembo obsega zemljišča posamične poselitve. Elaborat 
je bil javno objavljen Razvidno je, da gre za zamik zemljišča. Pridobljena so bila ustrezna mnenja 
nosilcev prostora.   
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Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku. 
 
Vinko Jarc povzame, da se je odbor strinjal s predlaganim sklepom.  
 
Župan še doda, da OPN in Zakon o urejanju prostora omogočata tovrstne spremembe. Odpre 
razpravo. Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje sklep o potrditvi lokacijske preveritve za določanje obsega stavbnega 
zemljišča pri posamični poselitvi na delu EUP VG197. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 10) Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2025.  
 
Župan preide na deseto točko dnevnega reda, ki obravnava Letni program športa v Občini 
Renče-Vogrsko v letu 2025. Besedo preda poročevalki, Vladki Gal Janeš. 
 
Vladka Gal Janeš povzame, da gre za vsakoletni dokument, ki ga je potrebno sprejeti pred objavo 
razpisa. Določijo se programi, ki jih občina sofinancira in sredstva, ki so namenjena 
sofinanciranju. Letos je za področje razpisov na področju družbenih dejavnosti namenjenih 
72.500 evrov. Društva se lahko prijavijo na tiste programe, ki jih izvajajo. Doda še, da je program 
športa obravnaval Sosvet za šport, kjer je vseh sedem članov podalo soglasje k LPŠ.  
 
Župan pove, a je gradivo obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo še 
predsedniku Marku Švari. 
 
Marko Švara  povzame, da ni bistvenih sprememb s prejšnjimi leti. Odbor je bil soglasen, da je 
Letni program športa primeren za nadaljnjo obravnavo.  
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
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ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 11) Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2024. 
 
Župan preide na naslednji točki dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k redni delovni uspešnosti 
ravnatelja OŠ Kozara za leto 2024. Besedo preda poročevalki, Vladki Gal Janeš. 
 
Vladka Gal Janeš pove, da mora občina kot soustanoviteljica podati soglasje. Potrdi, da je zavod 
podal vse ustrezne obrazce in da je šola poslovala s pozitivnim izidom. Predlagano je 5 % 
izplačilo redne delovne uspešnosti, ki jo izplača država in ne občine. 
 
Župan odpre razpravo. Razprave ni.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
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K 12) Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorja Javnega zavoda za gasilsko in 
reševalno dejavnost Nova Gorica za leto 2024. 
 
Župan preide na naslednji točki dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k redni delovni uspešnosti 
direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Nova Gorica za leto 2024. Besedo 
preda poročevalki, Beti Čufer, direktorici občinske uprave.  
 
Beti Čufer povzame, da je svet zavoda direktorja ocenil s 100 % oceno uspešnosti, zato predlaga, 
da enako stori tudi občinski svet.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Nedeljko Gregorič vpraša, ali spremenjena plačna politika ne posega tudi v izplačila dela plač. 

- Župan odgovori, da ne.  
 
Župan da na glasovanje sklep o soglasju k izplačilu redne delovne uspešnosti direktoriju 
Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost Nova Gorica za leto 2024. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 13) Soglasje k redni delovni uspešnosti direktorice Javnega zavoda ta turizem Nova 
Gorica in Vipavska dolina za leto 2024. 
 
Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k redni delovni uspešnosti 
direktorice Javnega zavoda ta turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 2024. Besedo 
preda poročevalki, Beti Čufer, direktorici občinske uprave.  
 
Beti Čufer pove, da ima tudi ta točka enako pravno podlago kot prejšnji dve. Direktorico je svet 
zavoda ocenil z 52,3 %.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Urban Martinuč obrazloži, da bo glasoval proti, ker je mnenja, da rezultati ne upravičujejo 



Stran 18 od 21  

nagrade za uspešnost dela direktorice.  
 
Viktor Trojer napove, da bo tudi on glasoval proti, saj ima tudi on podobne razloge kot jih je 
navedel svetnik Urban Martinuč.  
 
Ava Rajh pove, da bo glasovala za. Meni, da bi k povečanju prenočitev morali veliko narediti tudi 
posamezniki. 
 
Alan Rijavec  pove, da se bo glasovanja vzdržal. Doda še, da bi pobude morale biti usmerjene 
in skladne z vizijo turizma v okolju ter da bi jih moral oblikovati zavod.   
 
Nedeljko Gregorič  meni, da ker jo je svet zavoda ocenil nad 50 %, da je nagrada upravičena.  
 
Andraž Furlan pove, da bo glasoval po oceni našega predstavnika v svetu zavoda.  
 
Župan da na glasovanje sklep o soglasju k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorici Javnega 
zavoda ta turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 2024. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 6 
PROTI: 7 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč  X 
Andraž Furlan  X 
Tanja Zorn Stepančič  X 
Stanka Abramič  X 
Alan Rijavec   

Tamara Rusjan  X 
Vinko Jarc X  

Viktor Trojer  X 
Marko Švara  X 
Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič X  

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž   

Ava Rajh X  

Sklep ni sprejet 
 
 
K 14) Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2024. 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Zaključni račun proračuna Občine 
Renče-Vogrsko za leto. Besedo preda poročevalki, Beti Čufer, direktorici občinske uprave.  
 
Beti Čufer povzame, da je realizacija 83 % na strani prihodkov, na strani odhodkov pa 75 %. 
Realizacija ne odstopa od realizacij dosedanjih let. Vrednostno pa sta bili zadnji dve leti najvišji. 
Leto 2024 je občina zaključila s stanjem 584.000 evrov na transakcijskem računu.   
 
Župan pove, da je letno poročilo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda 
besedo predsedniku Urbanu Martinuču. 
 
Urban Martinuč pove, da po predstavitvi ni potekala posebna vsebinska razprava. Odbor se je 
seznanil z zaključnim računom. 
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Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo predsedniku 
Vinku Jarcu. 
 
Vinko Jarc povzame, da je odbor potrdil sprejetje zaključnega računa. 
 
Župan odpre razpravo.  
 
Ava Rajh se zahvali za bolj izčrpno prestavitev sofinancerskih sredstev. Vpraša, kako to, da 
Društvo upokojencev Renče prejema sredstva tudi s strani športnega razpisa.  

- Župan pove, da se društvo prijavi na razpis za šport, ker izvaja tudi del športnih 
programov.  

- Ava Rajh vpraša še o izjavi o oceni notranjega nadzora javnih financ – kdo jo je pripravil 
in če je mogoče dobiti vpogled.  

- Beti Čufer odgovori, da gre za lastno oceno, ki je nato objavljena na AJPES portalu.  
 
Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Zaključnega računa proračuna Občine Renče-Vogrsko 
za leto 2024. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  

Andraž Furlan X  

Tanja Zorn Stepančič X  

Stanka Abramič X  

Alan Rijavec X  

Tamara Rusjan X  

Vinko Jarc X  

Viktor Trojer X  

Marko Švara X  

Marko Furlan X  

Aleš Furlan X  

Nedeljko Gregorič   

Borut Zorn X  

Benjamina Mikuž X  

Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 15) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo župana in pregled 
sklepov prejšnje seje. Pove, da je občinski svet na 15. redni seji je občinski svet sprejel: Soglasje 
k novi ceni storitve Pomoč družini na domu,  Imenovanje predstavnika ustanovitelja v svet 
zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica, Imenovanje predstavnika ustanovitelja 
v svet zavoda Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica, Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko 
za leto 2025, Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025, Sklep o potrditvi plačnega 
razreda direktorja JSMGG, Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih 
Občine Renče-Vogrsko - skrajšani postopek. Vsi sprejeti akti, so bili objavljeni v Uradnih objavah 
št. 1/2025 z dne 3. 2. 2025 oz. posredovani na ustrezne institucije. 
Predstavi poročilo župana, ki je sestavni del gradiva za 16. redno sejo. Izpostavi glavne 
poudarke: pridobivanje gradbenega dovoljenja za protipoplavne ureditve, pridobivanje soglasja 
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lastnikov zemljišč, po katerem teče tlačni vod, DRR za vodovodni sistem, tečejo recenzije 
dokumentacije za rekonstrukcijo državnih cest ... Glede gradnje optike poudari, da so obrazci 
objavljeni na spletni strani občine, interesenti pa jih morajo oddati na naslov izvajalca del.  
 
 
K 16) Vprašanja in pobude svetnikov. 
 
Župan preide na šestnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, 
zato jim preda besedo.  
 
Aleš Furlan vpraša ima občina izbranega izvajalca za čiščenje vaških jeder. 
 
Župan odgovori, da še ne. Meni, da v zimskem času vaških jeder ni potrebno tako pogosto čistiti, 
saj manjša vzdrževalna dela dobro opravi režijski obrat. V planu je izvedba razpisa za čiščenje 
vaških jeder, ki se bo izvajal z manjšo frekvenco kot doslej. V razpisu pa bo navedena možnost 
naročanja dodatnega čiščenja, ko se bo za to izkazala potreba – na primer ob občinskih praznikih. 
 
Ava Rajh postavi vprašanje o namenski uporabi sredstev v letu 2024, ko je bila izvedena prodaja 
zemljišča v k.o. Bukovica v vrednosti 356.600 evrov. Navede, da je v 10. členu Odloka za 
proračun zapisano, da se kupnina od prodaje nepremičnin uporabi le za nakup nepremičnin. V 
80. členu Zakona o javnih financah pa je navedeno, da se lahko uporabi samo za gradnjo, nakup 
in vzdrževanje stvarnega premoženja občine. Opozori, da se je v KS Bukovica-Volčja Draga 
vrnilo od tega le 20% kupnine. Večji delež je prejela KS Renče (170.000 evrov), nedefiniranih je 
ostalo 85.000 evrov sredstev.  
Zanima jo poraba sredstev za kolesarsko progo Kras-Renče in kateri objekti so zajeti v 
»upravljanje in tekoče vzdrževanje objektov« v znesku 13.000 evrov. Vpraša še o projektu 
»regionalno omrežje in kolesarske povezave«, za katerega je bilo namenjenih 16.000 evrov.  Za 
vse tri projekte želi vedeti, katero stvarno premoženje je vključeno. 
Vpraša, ali obstaja dogovor, na podlagi katerega se kupnino od prodaje stvarnega premoženja 
porabi za investicije v isti KS.   
Izpostavi prodajo nepremičnine pri bivši Šampionki, saj meni, da to ne spada pod projekt »zelena 
infrastruktura«. Prosi za predstavitev namena prodaje in pojasnilo, kako se bo župan zavzel za 
ta projekt.  
Prosi za dokument: Izjava o morebitnem nasprotju interesov pri pripravi občinskih prostorskih 
izvedbenih aktov ob sprejemu OPN-ja za leto 2023. 

- Župan pojasni, da bo svetnica prejela odgovore v pisni obliki do naslednje seje.  
 

Nedeljko Gregorič pohvali župana in celotno občinsko upravo za pripravo priloge Občinskega 
lista, kjer so navedene vse večje investicije občine. 

- Župan se zahvali in poudari, da je na spletni strani občine objavljena rubrika Projekti, v 
katerem so navedeni vsi večji in manjši projekti. 

 
Borut Zorn zanima ga, kako kaže z ureditvijo trga v Renčah – predvsem glede ureditve parkirnih 
mest in ureditev videza samega trga. 
Prosi, da se na reki Vipavi v Renčah od starega mosta do mlina uredijo brežine, saj  da se 
pripravlja dogodek Vino s'pod mosta, ki je na pobudo Zavoda za turizem razdeljen na dva 
segmenta. Pove, da bo izvedena tudi novinarska konferenca in zato prosi, da se do takrat uredi 
brežine reke Vipave in odstrani naplavine. 
Izpostavi zavarovano območje na bukovškem delu starega mostu in vpraša, ali bo potrebna 
dodatna sanacija tega dela reke Vipave. 

- Župan odgovori, da za bodo v vseh treh vaških jedrih obnovljene talne označbe. Občina 
bo na trgu v Renčah odkupila del zemljišča za namen povečanja števila parkirnih mest. 
Za letošnje leto so najavljeni razpisi za urejanje vaških jeder. Potrebno bo osvežiti in 
recenzirati že narejeno idejno zasnovo ter jo uskladiti s prometnim zakonom. Opozori, da 
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bo za izvedbo protipoplavnih zaščit tudi del Renč ponovno v gradnji.  
Potrdi, da bodo nabrežine Vipave očiščene. Doda še, da je v pripravi letni koledar 
dogodkov in prireditev v občini, ki pa je še v stanju usklajevanja z občinskimi društvi.  
Pove, da je občina za podor že obvestila Hidrotehnika in Direkcijo za vode, saj se gre za 
neposredno bližino vode, sama parcela pa je v privatni lasti. Parcelo mora odkupiti 
država, dogovarjanja še potekajo. 

 
 
K 17) Razno. 
 
Župan odpre zadnjo točko dnevnega reda.  
 
Ava Rajh vpraša, zakaj ni bil na današnji seji prisoten predstavnik Nadzornega odbora, ki bi po 
100. členu Poslovnika moral podati poročilo v točki obravnave Zaključnega računa.  

- Župan pove, da je predsednik opravičil svojo odsotnost.  
 
Nedeljko Gregorič predlaga dodatno čiščenje trate pri spomeniku v Bukovici, kjer je bilo nekaj 
časa deponirano smrečje po poseku dreves.  
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 18.02 uri. 
 
 
 
 
Zapisala: Hana Šuligoj 
 
 
 
  _ 

Župan Tarik Žigon 
 
 
 
________________ 



Odgovori na vprašanja svetnice Ave Rajh 
 
 
 
1. Zanima jo poraba sredstev za kolesarsko progo Kras-Renče in kateri objekti so zajeti v 

»upravljanje in tekoče vzdrževanje objektov« v znesku 13.000 evrov. Vpraša še o projektu 
»regionalno omrežje in kolesarske povezave«, za katerega je bilo namenjenih 16.000 
evrov.  Za vse tri projekte želi vedeti, katero stvarno premoženje je vključeno. Vpraša, ali 
obstaja dogovor, na podlagi katerega se kupnino od prodaje stvarnega premoženja porabi 
za investicije v isti KS.   

Odgovor 
Na proračunski postavki Kolesarska proga Kras – Renče je bila v letu 2024 poraba 
sredstev v višini 17.454 € za nadaljevanje del za ureditev gorsko kolesarske proge Kras - 
Renče. Realizacija v višini izvedbe in nadzora pri gradnji enoslednice Vinišče ter za najem 
gozdnih zemljišč, ki so v lasti SIDG. V letu 2025 bo realizacija še za izvedbo 2. dela proge 
ter predvidoma še za potrebno uradno označitev proge. 

 
Na proračunski postavki Regionalno omrežje kolesarski povezav je bila poraba sredstev  v 
letu 2024 v višini 23.392 €. Občina Renče - Vogrsko je investitor v projektu ureditve in 
označitve državne kolesarske povezave DKP Severna Primorska na občinskih cestah v 
območju občine Renče – Vogrsko skladno s sprejetim Elaboratom začasne označitve 
državnih kolesarskih povezav Severne Primorske št. 36/2022 - MS, ki jo je v maju 2022, 
izdelal projektant, ZMAS SI d.o.o.. Sedaj že par let čakamo državo, da postavi omenjene 
označitve. 
Realizacija je v višini popisa del, gradbenih del za ureditev kolesarsko – sprehajalne poti 
Vogrsko – Volčja Draga ob vodotoku Lijak ter v višini postavitve dveh prometnih znakov 
ob poti. Za ta projekt so bile kupljene parcele KO Bukovica 502/4 in 502/5 ter KO  Vogrsko 
1482/1. 

 
       V proračunsko postavko  Upravljanje in tekoče vzdrževanje objektov so vključeni objekti, 

ki so v lasti občine oz. z njimi upravlja (KD Bukovica, prostori občinske uprave, socialna 
stanovanja, stanovanje Trg 24, stavba Trg 26, OŠ Renče..). 

        
       Na vseh treh zgoraj navedenih proračunskih postavkah je vključeno stvarno premoženje 

občine, torej tako nepremičnine kot premičnine. 
          
       Ne, občina nima  nobenega dogovora glede porabe kupnin v določeni krajevni skupnosti. 
 
 
 

2. Izpostavi prodajo nepremičnine pri bivši Šampionki, saj meni, da to ne spada pod 
projekt »zelena infrastruktura«. Prosi za predstavitev namena prodaje in pojasnilo, 
kako se bo župan zavzel za ta projekt.  

Odgovor 
Omenjeni zemljišči s parcelnimi številkami 351/3 in 351/4 sta, oziroma bi lahko bili, 
posredno povezani z izvedbo projekta Zelene infrastrukture v Bukovici.  
Projekt zelene infrastruktura v Bukovici je ORV pripravila kot del Dogovora za razvoj regije, 
kjer je pod specifičnim ciljem - »Izboljšanje varstva in ohranjanja narave ter biotske 
raznovrstnosti in zelene infrastrukture, tudi v mestnem okolju, in zmanjšanje vseh oblik 
onesnaževanja (ESRR): ukrepi za zagotavljanje in izboljšanje zelene infrastrukture, 
dostopa prebivalcev do zelene infrastrukture v urbanih območjih ter ozelenjevanje mest” 
- možnost pridobitve 80 % sofinanciranja. Projekt obsega ozelenitev in novo ureditev 
območja središča Bukovice, ob Kulturnem domu in cerkvi ter POŠ Bukovica ter 



oblikovanje parka ob spomeniku NOB (t. i. Park prijateljstva). Investicija je ocenjena na 
približno 750 tisoč evrov, od tega znaša sofinanciranje EU in države slabih 610 tisoč evrov.  
Zemljišče s p.š. 351/4 je v lasti sklada kmetijskih zemljišč, tako da bi jo v primeru, da bi 
ORV izkazala javni interes za gradnjo ali urejanje, lahko brezplačno prenesli v last občine. 
Zaenkrat javnega interesa ni, saj ni znotraj področja urejanja v projektu Zelene 
infrastrukture. V zvezi s tem tudi ne pričakujemo sprememb, torej bo ostala lastniško v 
lasti trenutnega lastnika. 
Zemljišče 351/3, ki je v lasti ORV pa je v neposredni bližini zemljišč, ki so v lasti  podjetja 
KPMS (lastnik celotnega področja nekdanje Šampionke), ki ima v lasti tudi parceli 340/8 
in 340/26, ki sta v projektu zelene infrastrukture in po namenski rabi namenjene ureditvi 
parka (t. i. Park prijateljstva ob spomeniku NOB).  
Za omenjeni parceli smo v dogovorih za odkup oziroma sklenitev dolgoročne služnosti s 
podjetjem KPMS, saj le tako lahko omogočimo izvedbo projekta.  
V kolikor bo v interesu podjetja KPMS da bi odkupili zemljišče 351/3, je prodaja možna po 
postopku, ki ga ureja Zakon o stvarnem premoženju države in občin, ter seveda v  skladu 
s cenitvenim poročilom sodno zapriseženega cenilca.  

 
 

3. Prosi za dokument: Izjava o morebitnem nasprotju interesov pri pripravi občinskih 
prostorskih izvedbenih aktov ob sprejemu OPN-ja za leto 2023. 

Odgovor 
Izjave o morebitnem nasprotju interesov pri pripravi (in sprejemanju) prostorskih aktov so 
zahtevane v 113. členu ZureP-2 (Ur. l. RS št. 61/17) oziroma v 115. členu ZureP-3 (Ur. l. 
RS št. 199/21). Ta določba velja za vse postopke, ki so se začeli po 1. 6. 2018. Zurep-2 
je namreč res začel veljati 17. 11. 2017, uporabljati pa se je začel šele s 1. 6. 2018. 
Sklep o začetku priprave sprememb in dopolnitev št. 1 Občinskega prostorskega načrta 
Občine Renče-Vogrsko je bil objavljen 28. 5. 2018 https://www.rence-
vogrsko.si/mma/Uradne_objave_06-2018.pdf/2022080910194278/?m=1660033182  in je 
začel veljati naslednji dan, torej 29. 5. 2018. Ker je bil sklep o začetku priprave izdan pred 
1. 6. 2018, je veljala pravna podlaga ZPNačrt (Ur. l. RS št. 33/07) in ZureP-1 (Ur. l. RS št. 
110/02, 8/03-popr.), kjer pa te izjave niso bile predpisane. 

 
 
 
 
 
 
Župan in občinska uprava 
 
Bukovica; 12. 5. 2025 
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